
Nijmegen, 18-4-2015 
 
Geachte 50e ALV der studievereniging ismus, 

Deze brief schrijven wij naar aanleiding van het voorstel van het XIVe bestuur over het inrichten van 

het zogenoemde IAPSS fonds. Wij kijken met veel genoegen terug op een fantastisch congres en 

waarderen de inspanningen van het bestuur om internationalisering verder vorm te geven. Wij zijn 

echter van mening dat met dit voorstel ter wijziging van het huishoudelijk regelement (HR) de 

vereniging niet verder wordt geholpen, het onnodige risico’s en eventuele imagoschade met zich 

meebrengt.  

Tijdens de organisatie van het congres werd de commissie geconfronteerd met een niet sluitende 

begroting, dit ondanks de vele financiële toezeggingen vanuit verschillende universiteitsorganen. 

Naar aanleiding van het tekort heeft het faculteitsbestuur een garantiesubsidie van €5123,36 

toegekend aan de organisatie van het congres met de voorwaarde dat het niet benodigde geld 

terugbetaald zou worden aan de faculteit.  

Het feit dat de faculteit €2000 van deze garantiesubsidie eventueel wil omzetten in een gift zien wij 

als een grote verantwoordelijkheid voor ismus. Dit schept verwachtingen, net als met de reguliere 

faculteitsbijdrage. Naast de eventuele imagoschade die kan ontstaan bij de faculteit wanneer ismus 

zich niet wederom kan of mag inspannen voor een IAPSS congres bij de faculteit, zijn wij van mening 

dat er ook inhoudelijk het risico’s aan het HR voorstel kleven. Geld uitbetalen aan (bestuurs)leden is 

een zaak waarbij emoties snel kunnen oplopen. Verder zal dit HR stuk in de praktijk tot veel 

verwarring en wrevel leiden. Zo mag het bestuur degene kiezen die hun vertegenwoordigd en zo ook 

het bedrag krijgt. Dit kan leiden tot willekeur. 

De faculteit heeft meermaals benadrukt dat zij graag in 2020, wanneer onze opleiding 50 jaar 

bestaat, wederom een IAPSS congres zouden willen verzorgen. De garantstelling omzetten in een gift 

wordt dan ook door de faculteit gezien als een brug naar het volgende IAPSS congres in Nijmegen. 

Het is niet te voorspellen waar ismus en IAPSS staan over vijf jaar. Ondanks dat dit besproken is met 

het faculteitsbestuur, zijn wij bezorgd dat er negatieve consequenties voor ismus aan verbonden zijn 

wanneer een dergelijk congres over vijf jaar niet mogelijk blijkt te zijn. Een gift van €2000 wordt 

namelijk niet snel vergeten en het is zeer uitzonderlijk om een dergelijk bedrag toe te kennen aan 

een studievereniging.  

Het lijkt ons het verstandigste om daarom deze risico’s niet aan te gaan en dus het resterende 

faculteitsgeld terug te storten. Zo wordt een bestuur over vijf jaar niet geconfronteerd met beloftes 

en verwachtingen uit het verre verleden, die mogelijk niet waargemaakt kunnen worden. Als het 

resterende faculteitsgeld terug gestort wordt, kan het IAPSS congres goed worden afgesloten en 

hoeven we niet bang te zijn dat de vereniging hier nog negatieve gevolgen van kan ondervinden. 

Wanneer over vijf jaar ismus wederom het IAPSS congres zou willen en mogen organiseren, kan het 

faculteitsbestuur opnieuw een garantstelling bieden of de gift van €2000,- dan toekennen. Doordat 

deze dan direct aan het congres ten goede komt schept dit geen verkeerde verwachtingen. 

Wij zijn van mening dat dit het beste is voor de vereniging en hopen op een constructieve 

vergadering. 

Met vriendelijke groet, 
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